

交易员挑战

A. 简介

1. TTCM Traders Capital Limited (以下简称 "公司"、"Traders Trust") 是一家根据 1981 年《公司法》第 14 条在百慕大注册成立的有限责任公司, 并在公司注册处注册, 公司编号为 54135, 注册地址为 5 楼, Andrew's Place, Andrew 公司, 根据《1981 年公司法》第 14 条在百慕大注册成立, 并在公司注册处注册, 公司编号为 54135, 注册地址为 5 楼, Andrew's Place, 51 Church Street, Hamilton HM 12, Bermuda。

2. TTCM "交易员挑战" (以下简称 "促销") 条款和条件是["TTCM 客户协议-商业条款和条件"](#)的一个组成部分, 这里的规定被认为是所有 '[TTCM 客户协议-商业条款和条件](#)' 的附件。

B. 一般条款

1. 在不影响所有其他商业条款和政策的前提下, 本优惠适用于符合本优惠资格标准的 TTCM 客户 ("合格客户"), 具体规定见以下章节。

2. TTCM 可能会不时向在 TTCM 开立真实交易账户的客户提供该优惠, 如果这些客户是在某些特定的促销活动中通过特定的网站和/或社交网站被介绍给 TTCM 的, 和/或 TTCM 可能在这些特定的网站和/或社交网站上不时进行的调查。

3. 贸易商信托在其合理的判断下, 向来自任何国家/地区的客户提供其认为合适的促销活动, 并且在 TTCM 认为可以提供促销活动的时间内。

4. 只有根据其居住国适用的法律能够形成具有法律约束力的合同的人可以参加促销活动。在不限制上述规定的情况下, 未满 18 岁或在其居住国未达到法定年龄的人 ("未成年人") 不允许参与促销活动。如果您是未成年人, 您不能参加促销活动。

5. 禁止 "中间人/相关方" 参与促销活动。如果促销活动参与者的注册和/或交易数据与其他促销活动参与者的注册和/或交易信息 (包括但不限于 IP 地址) 一致, TTCM 有权将这种匹配视为立即取消资格的理由。就本条款而言, "中介/相关方" 一词在本条款和条件中使用时, 除非上下文另有要求, 应包括与促销活动的任何参与者有关系的任何个人或实体, 包括但不限于。

a. 家庭成员, 如兄弟、姐妹、配偶、祖先、直系血亲和旁系血亲。

b. 任何促销参与者直接或间接通过一个或多个中介机构控制的个人或实体, 或直接或间接通过一个或多个中介机构控制的个人或实体, 或与任何促销参与者处于共同控制之下。就本定义而言, "控制" 一词 (包括具有相关含义的 "受控" 和 "共同控制"), 如用于促销活动的任参

与者，应指直接或间接通过一个或多个中介机构，拥有指导或导致指导该个人或实体的管理政策的权力，无论是通过拥有投票权的证券还是其他。

6. 同样，以任何方式与 TTCM 和/或与 TTCM 可能不时开展的特定促销活动、竞赛和/或调查有关的特定网站和/或社交网站相关的人员，在提供促销活动的背景下，不允许参与报价。
7. 请注意，在符合本文规定的所有标准的合格客户的账户中加入促销活动之前，可能需要 24 小时。
8. 任何提取部分或全部余额（如果有的话）导致余额低于存入的金额，将立即使奖金无效，并将从交易账户中删除。要继续提取您的全部余额，请确保所有的交易都已关闭，然后将您的请求发送到 support.int@ttcm.com
9. TCM 保留权利，在其合理的酌情权：
 - i. 拒绝任何促销活动参与者的注册；并取消任何篡改或试图篡改促销活动操作或违反这些条款和/或 TCM 网站上规定“ [TTCM 客户协议-商业条款和条件](#)” set forth on TCM’s website change the terms and conditions of the promotion.
 - ii. 拒绝为客户发放促销活动，但没有给出任何理由，也没有事先通知；一旦怀疑促销账户有欺诈行为，公司有权扣除全部促销金额和用促销账户赚取的利润，而不另行通知。在这种情况下，该决定是无可争议的。
10. 本促销条款应受百慕大法律管辖并按其解释。任何不属于这些条款的争议或情况将由 TCM 以其认为对所有相关方最公平的方式解决。该决定应是最终决定，并且/或者对所有参赛者具有约束力。我们不会进行任何通信。
11. 如果推广条款中的任何条款被翻译成英语以外的语言，那么在出现不一致的情况下，应以这些条款的英语版本为准。
12. 在任何情况下，TCM 都不对任何交易推广的取消或下降的后果负责，包括但不限于通过止损关闭订单。
13. 客户可以随时选择退出促销活动。请将您的请求发送到以下电子邮件地址：support.int@ttcm.com，相关部门将处理您的请求并通知您。
14. 所有的索赔应包括参与者的姓名和电子邮件地址、账号以及对问题的详尽描述，并发送至 support.int@ttcm.com

15. TTCM 保留在任何时候自行决定改变、修改或终止本促销活动或其任何方面的权利。建议促销活动参与者定期查阅 TTCM 网站上的条款和条件以及相关促销通知。请注意，参加本促销活动即表示接受并同意遵守任何此类更改、修正和/或变更。
16. 任何迹象或怀疑，在公司的合理判断，任何形式的套利（包括但不限于无风险获利），滥用（包括但不限于参与者的交易活动模式，表明参与者只是为了从交易推广中获得经济利益，而不是真正有兴趣在市场上交易和/或承担市场风险）。欺诈、操纵、与交易推广有关的现金回扣套利或任何其他形式的欺骗或欺诈活动，将使合格客户在 TTCM 的真实交易账户的所有先前记入的交易推广和/或任何及所有进行的交易和/或其中获得的利润或损失无效。在这些情况下，TTCM 保留权利，在其合理的判断下，关闭/暂停（暂时或永久）所有该合格客户在 TTCM 的真实交易账户，取消所有订单，并取消该参与者的所有利润。在这些情况下，TTCM 不对交易推广取消的任何后果负责，包括但不限于，订单被止损关闭。
17. 参加促销活动意味着接受本条款和条件以及 TTCM 网站上规定的商业条款和政策。

C. 资格标准

符合本条款规定的合格客户可以获得本促销活动。

1. 交易员挑战"（以下简称"促销"）从 2022 年 6 月 23 日开始，将无限期进行，直到 TTCM（以下简称"公司"）另有决定。
2. 促销活动适用于所有从 2022 年 6 月 23 日起存入 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN 或更多的新的和现有的真实账户持有人（以下简称"参与者"）。
3. 如果促销活动在何参与者的账户中不再有效，参与者可以开立一个新的标准账户，和在新的存款（500USD/50,000JPY/480EUR/400GBP/2,150PLN 或以上）后，通过填写促销活动登陆页面的申请表格来申请促销活动。
4. 参与者需要开立一个新的经典实盘账户，并在账户中存入 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN 或以上的金额才能申请该促销活动。该促销活动不能在以前有存款或交易记录的交易账户上申请。
5. 该促销活动不能与任何其他存款奖金促销活动相结合，如 100%或 200%的存款奖金。
6. 在存款超过 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN 之后，该促销活动将以信贷方式记入参与者的真实账户。存款 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN 或更多的信贷金额将是 9,500 USD / 950,000 JPY / 9,000 EUR / 7,600 GBP / 41,000 PLN（信贷将以与存款相同的货币添加到账户中）。
7. 客户可以向推广交易账户存入任何额外的资金。然而，这将不会导致任何额外的信贷被添加到账户上。

8. 此优惠的有效期是无限的，从账户增加信用那一天起，只要余额仍然高于 0，交易损失导致的余额低于初始存款不会影响信用。然而，任何因余额低于存款额而导致的提款将导致信用额度被取消。
9. 在有效期内，余额 — 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN 可提取资金，只要账户中没有未结头寸，任何此类资金都可以提取而不影响奖金。
10. 提取您的部分或全部余额（如果有），导致余额低于 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN，将导致奖金被取消。要继续提取您的全部余额，请确保所有的交易都已关闭，然后只需将您的请求发送至 support.int@ttcm.com
11. 在任何时候，如果净值等于或低于信贷金额，所有未结头寸将被自动关闭，信贷将被删除。
12. 本促销活动仅适用于经典账户类型。
13. TTCM 可以提供除英语以外的任何语言的条款和条件。条款和条件的翻译版本仅用于提供信息，不具有法律约束力。如果条款和条件的英文版本和翻译版本之间有任何冲突或不一致，则以英文版本为准。
14. 本公司保留取消任何涉嫌违反促销条款和条件的参与者的资格的权利。
15. 本公司保留在任何时候改变促销活动条款或取消促销活动的权利。

D. 风险警告

我们的产品是用保证金交易的，有很高的风险；因此，极有可能损失您的全部资本。这些产品可能不适合每个人，你应该确保你了解其中的风险。外汇和差价合约交易涉及损失你所有投资资本的高风险。

请阅读并确保你完全理解其中的风险。

Traders' Challenge

A. Introduction

1. TTCM Traders Capital Limited (hereinafter called "Company", "Traders Trust") a limited liability Company, incorporated in Bermuda under section 14 and 6/132C (1) of the Companies Act 1981 and registered with the Registrar of Companies under Company number 54135, with registered address 5th Floor, Andrew's Place, 51 Church Street, Hamilton HM 12, Bermuda.
2. The "Traders' Challenge" (hereinafter "Promotion") Terms and Conditions is an integral part of the ["TTCM Client Agreement – Terms & Conditions of Business"](#) and provisions set herein are considered as an annex of all ["TTCM Client Agreement – Terms & Conditions of Business"](#)

B. General Terms

1. Subject to, and without prejudice to, all other Business Terms and Policies, the offer is available to TTCM Clients who have satisfied the Eligibility Criteria for the offer ("Eligible Clients") as set out in the sections following hereinafter.
2. The promotion may be offered by TTCM from time to time to clients who open real trading accounts with TTCM, in cases where such clients are referred to TTCM via specific websites and/or social network sites in the context of certain specific promotions, and/or surveys that TTCM may be running from time to time on such specific websites and/or social network sites.
3. Traders Trust, at its reasonable discretion, offers the promotion to Client(s) from any countries/regions as it deems appropriate and for as long as TTCM deems to provide it.
4. Only persons who can form legally binding contracts under the laws applicable in their country of residence may participate in the promotion. Without limiting the foregoing, participation in the promotion is not allowed for persons under the age of 18 or otherwise under legal age in their country of residence ("minors"). If you are a minor, you may not participate in the promotion.
5. Participation of "Intermediaries/Related Parties" in the promotion is prohibited. If the registration and / or trading data of a participant in the promotion corresponds with the registration and / or trading information, including but not limited to IP address, of another participant in the promotion TTCM reserves the right to regard this matching as a reason for immediate disqualification. For the purposes hereof, the term "Intermediary(ies)/Related Party(ies)", when used in these Terms & Conditions, unless the context otherwise requires, shall mean to include any person or entity bearing a relationship with any participant in the Promotion including, without limitation:
 - a. Family members, such as brothers, sisters, spouses, ancestors, lineal descendants, and collateral descendants.
 - b. Person or entity, whom any participant in the Promotion directly or indirectly through one or more intermediaries, controls, or whom, directly or indirectly, through one or more intermediaries, is controlled by, or is under common control with any participant in the Promotion; for purposes of this definition, the term "control" (including, with correlative meaning, the terms "controlled by" and "under common control with"), as used with respect to any participant in the Promotion shall mean the possession, directly or indirectly through one or more intermediaries, of the power to direct or cause the direction of management policies of such person or entity, whether through ownership of voting securities or otherwise.

6. Similarly, persons associated in any manner whatsoever with TTCM and/or with the specific websites and/or social network sites on which TTCM may be running from time-to-time specific promotions, contests and/or surveys, in the context of which access to the Promotion is offered, are not allowed to participate in the offer.
7. Please note that it may take up to 24 hours before the Promotion is added to the account of an Eligible Client who meets all the criteria set forth herein.
8. Any withdrawal of partial or full balance (if any) resulting on the balance being lower than the deposited amount will immediately nullify the bonus and it will be removed from the trading account. To proceed with withdrawing your full balance, please ensure all trades have been closed and then simply email your request to support.int@ttcm.com
9. TTCM reserves the right, at its reasonable discretion:
 - i. to decline registration of any participant in the Promotion; and disqualify any participant in the Promotion who tampers or attempts to tamper with the operation of the Promotion or breaches these terms and/or any of the [“TTCM Client Agreement – Terms & Conditions of Business”](#) set forth on TTCM’s website change the terms and conditions of the promotion.
 - ii. to refuse issuing a promotion for a client with no reasons given or without prior notification; upon suspecting fraudulent activity on the Promotion account, the company reserves the right to deduct the entire promotion amount and profit made with the Promotion account without notice. In this case, the decision is beyond contestation.
10. The Promotion terms shall be governed by and construed in accordance with the Laws of Bermuda. Any dispute or situation not covered by these terms will be resolved by TTCM in the manner it deems to be the fairest to all concerned. That decision shall be final and/or binding on all entrants. No correspondence will be entered into.
11. If any of the Promotion terms were to be translated into a language other than English, then the English version of these terms shall prevail where there is an inconsistency.
12. Under no circumstances shall TTCM be liable for any consequences of any trading promotion cancelation or decline, including, but not limited to, order(s) closure by Stop Out.
13. Clients may opt-out from the Promotion whenever they wish. Please send your request at the following email address: support.int@ttcm.com and the relevant department will process your request and inform you accordingly.
14. All claims should include the participant’s name and email address, account number and a thorough description of the problem and send to support.int@ttcm.com
15. TTCM reserves the right to alter, amend or terminate the Promotion or any aspect of it at any time, at its sole discretion. It is recommended that participants in the Promotion consult the Terms & Conditions and relevant promotion notices on the TTCM’s website regularly. Please note that taking part in the Promotion constitutes acceptance and agreement to abide by any such alterations, amendments and/or changes.

16. Any indication or suspicion, in the Company's reasonable discretion, of any form of arbitrage (including but not limited to risk free profiting), abuse (including but not limited to participant's trading activity patterns that indicate that the participant solely aims to benefit financially from the trading promotion without being genuinely interested in trading in the markets and/or taking market risk), fraud, manipulation, cash-back arbitrage connected to a trading promotion or any other forms of deceitful or fraudulent activity, will nullify all previously credited trading promotion of the Eligible Client's real trading Accounts with TTCM and/or any and all transactions carried and/or profits or losses garnered therein. In these circumstances, TTCM reserves the right, at its reasonable discretion to close/suspend (either temporarily or permanently) all such Eligible Client's real trading Account(s) with TTCM, cancel all orders and annul all profits of such participant. In these circumstances, TTCM shall not be liable for any consequences of the trading promotion cancelation, including, but not limited to, order(s) closure by Stop Out.
17. Taking part in the Promotion constitutes acceptance of these Terms & Conditions and of the Business Terms and Policies set forth on TTCM's website.

C. Eligibility Criteria

Eligible Clients, who meet the criteria set forth herein can receive the Promotion:

1. The "Traders' Challenge" (hereinafter, "Promotion") begins on 23/06/2022 and will run indefinitely, until TTCM (hereinafter, "Company") determines otherwise.
2. The Promotion is available to all new and existing live account holders who deposit 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN or more from the 23/06/2022, indefinitely (hereinafter, "Participants").
3. The Promotion can be claimed once per client, per account, per unique IP address at any one time. Only if the Promotion is no longer active in any of the participants accounts, can the participant open a new Classic account and claim the promotion following a new deposit (500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN or above) and by filling up the request form on the promotion landing page.
4. Participants are required to open a new Classic live account and fund it with an amount of 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN or above to claim the promotion. The promotion can't be claimed on a trading account with previous deposits or trading history.
5. The promotion cannot be combined with any other deposit bonus promotion such as the 100% or 200% deposit bonus.
6. The Promotion is credited as Credit to the participant's live account following a deposit above 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN. The credit amount for a deposit of 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN or more will be of 9,500 USD / 950,000 JPY / 9,000 EUR / 7,600 GBP / 41,000 PLN (the credit will be added in the account in the same currency as the deposit)
7. The client can make any additional deposits to the Promotion trading account. However, it will not result in any additional credit being added on the account.
8. The validity period for this offer is unlimited from the day the credit was added to the account as long the balance remains higher than 0. Trading losses resulting in the balance being lower than the initial deposit will not affect the credit. However, any withdrawal resulting on the balance being lower than the deposited amount will result on the credit being removed.
9. During the validity Period, Balance – 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN = withdrawable fund and any such fund can be withdrawn without affecting the bonus provided that there are **no open positions in the account.**

10. Withdrawal of your partial or full balance (if any) resulting in the balance being lower than 500 USD / 50,000 JPY / 480 EUR / 400 GBP / 2,150 PLN will result in the bonus being removed. To proceed with withdrawing your full balance, please ensure all trades have been closed and then simply email your request to support.int@tcm.com
11. At any time if the Equity is equal or below the Credit amount, all open positions will be closed automatically, and the credit will be removed.
12. The Promotion is available only on the Classic account type.
13. TTCM can provide the Terms and Conditions in any language other than English. The translated version of the Terms and Conditions is for informational purposes only and is not legally binding. If there is any conflict or inconsistency between the English version and the translated version of the Terms and Conditions, English will be the prevailing and predominant version.
14. The Company reserves the right to disqualify any participant for suspected violation of the Terms and Conditions of the Promotion.
15. The Company reserves the right to change the Terms of the Promotion or cancel it at any time.

D. Risk Warning

Our products are traded on margin and carry a high level of risk; thus, it is highly possible to lose all your capital. These products may not be suitable for everyone, and you should ensure that you understand the risks involved. Forex and CFD trading involve high risk in losing all your invested capital.

Please read and ensure you fully understand the risks involved.